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حشــمت الله فلاحت پیشــه نماینده مردم اســلام آباد غرب و دالاهو گفت: کاندیداهایی که تاکنون اصولگرایان معرفی کرده اند، نشــان می دهد که آنها برای پیروزی به میدان نیامده اند، شــاید باور کرده اند که پیروز نمی شوند. فلاحت 
پیشــه با اشــاره به اینکه باید کاندیداهایی که به صحنه می آیند شــرایط رییس جمهور شدن را داشته باشند، گفت: شــرایط انتخابات ریاست جمهوری در ایران با انتخابات حزبی در دنیا متفاوت است. کاندیدا باید توان طرح برنامه های 
خود، نقد ســازنده و ایجاد موج و جریان را داشــته باشــد. وی ادامه داد: استفاده از نام هایی که حتی در حد وزارت نیز موفق نبوده اند یا نام هایی که در انتخابات مختلف به هر دلیلی نتوانستند موج انتخاباتی ایجاد کنند، نمی تواند مشکل 
اصولگرایان را حل کند. فلاحت پیشــه با بیان اینکه مشــکل نخبگان اصولگرا این اســت که شعاع دید آنها محدود به حوزه محفلی است، خاطرنشان کرد: به عبارتی اصولگرایان حزبی حرف می زنند اما محفلی عمل می کنند و تا زمانی 
که اینگونه عمل کنند در انتخابات ریاســت جمهوری موفق نخواهند شــد. نماینده ســه دوره مجلس شورای اسلامی درباره اینکه چقدر احتمال دارد اسامی مطرح شده، آدرس اشتباه باشد تا کاندیدای اصلی جریان اصولگرا نسوزد نیز 
گفت: من چنین دید استراتژیکی بین آنها نمی بینم. چنین سابقه ای هم نزد این آقایان سراغ ندارم. برخی اصولگرایان استاد سوزاندن مهره های سیاسی هستند و اگر کسی در حوزه ای موفق شود، او را برای تمامی حوزه ها مطرحش 

می کنند و خیلی زود او را می سوزانند.

جبهه یاران با احمدی نژاد ارتباطی ندارد
امیررضا واعظ آشــتیانی ســخنگوی جبهه 
یاران انقلاب گفت: کاندیدای اصولگرایان 
اگر از حمایت همه جانبه این جریان برخوردار 
باشــد، قطعا رقیب جدی بــرای روحانی در 
انتخابات ســال آینــده خواهد بــود. واعظ 
آشــتیانی در واکنش به اظهارات مدیر کل 

سیاســی وزارت کشور مبنی بر نداشــتن مجوز قانونی جبهه یاران انقلاب 
اسلامی گفت: اعضای و هیات موسس جبهه یاران انقلاب در اوایل آذر ماه 
سال جاری با مراجعه به بخش ثبت احزاب سامانه وزارت کشور درخواست 
خود را ارائه داده و کد رهگیری نیز دریافت کرده اســت. ســخنگوی جبهه 
یاران انقلاب درباره اینکه آیا با احمدی نژاد ارتباط و همکاری دارند، گفت: ما 
ارتباطی با آقای احمدی نژاد نداریم. ما تشکلی هستیم که فارغ از بحث هایی 

که درگذشته بوده، شکل گرفته ایم و مستقل هستیم.

استعفای کروبی از دبیرکلی اعتماد ملی
حجت الاســلام مهدی کروبی عصر امروز 
از دبیرکلی حزب اعتماد ملی اســتعفا کرد. 
حســین کروبی با اعلام این مطلب گفت: 
در دیداری که امروز با پدرم داشــتم، ایشان 
بــا توجه به مســائلی کــه در ایــن چند روزه 
پیــش آمده و به دلیــل محدودیت هایی که 

داشــتند، برای حفظ انســجام در حــزب اعتماد ملــی و جریان اصلاحات 
تصمیم به اســتعفا از دبیرکلــی حزب اعتماد ملی گرفتنــد. وی ادامه داد: 
برداشــت پــدرم این بود کــه با توجه به اینکه مشــخص نیســت حصر چه 
زمانــی پایان خواهــد یافت و نبود ایشــان موجب بروز اختلاف ســلیقه در 
حزب شده اســت، بهترین کار برای حفظ انسجام و اتحاد در حزب اعتماد 
 ملی، استعفا از این ســمت است تا دبیرکلی که بتواند انسجام را حفظ کند، 

انتخاب شود.

فتنه 88 زیر سر هاشمی بود نه موسوی
حسن عباسی با انتقاد از زمزمه های متعدد 
برخــی اصــلاح طلبــان در مجلس جهت 
رفع حضر ســران فتنه، گفــت: رفع حصر 
و ممنــوع التصویری، عیــن کوتاه نگری و 
ساده اندیشی است؛ برخی در مجلس صبح 
تا شــب دغدغه شان این است که باغیان را 

از فتنه مبرا نشــان دهند. رییس اندیشــکده یقین با تأکیــد بر اینکه نظام و 
مردم ما در فتنه 88 نه از میرحســین که از هاشمی رفسنجانی ضربه خورد، 
افزود: نقش و مســؤولیت هاشــمی در فتنه 88 باید به روشنی تبیین شود؛ 
پس از گذشت 7 سال از فتنه 88 هنوز به گونه ای سخن می گویند که گویا 
کشــور در دوران اصلاحات و سازندگی دست شان نبود و در آن دوران هیچ 
 بلایی سر کشــور نیاوردند که امروز ســایر دولت ها را متهم به ویرانه کردن 

کشور می کنند.

انتشار اخبار داخلی 
کمیسیون امنیت خارج از 

ضوابط مصوب بود
در پی انتشــار متنی مخدوش منتســب به اظهارات 
محرمانه وزیر امور خارجه از ســوی یکی از اعضای 
کمیســیون امنیت ملی، شــب گذشــته تعدادی از 
اعضای این کمیسیون به محمد جواد ظریف دیدار 
کردند.  رئیس کمیسیون امنیت ملی مجلس ضمن 
تشــریح محورهای دیدار شــب گذشــته کمیسیون 
متبــوع خود با وزیر امورخارجه گفت : انتشــار اخبار 
داخلی کمیسیون امنیت خارج از ضوابط مصوب بود.
علاءالدین بروجردی با اشــاره به دیدار شب گذشته 
تعدادی از اعضای کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجــی مجلس با محمدجــواد ظریــف وزیر امور 
خارجه، گفت: ما در راستای منافع ملی در کمیسیون 
امنیــت برنامه ریــزی می کنیم و یکــی از ابعاد این 
منافــع، همکاری متقابــل و منطقی کمیســیون و 
وزارتخانه های مربوطه است. نماینده مردم بروجرد در 
مجلس شورای اسلامی ادامه داد: با توجه به اتفاقی 
که در آخرین جلسه مشترک کمیسیون امنیت ملی و 
وزیر خارجه رخ داد و متأسفانه خارج از ضوابط مصوب 
کمیســیون، رفتارهای غیراصولــی صورت گرفت، 
مجموعه اعضای کمیسیون امنیت بر این نظر بودند 
که با توجه ضرورت استمرار این همکاری ها و تبیین 
نقطه نظرات اعضا، نشستی با وزیر خارجه برگزار شود 

که این جلسه شب گذشته صورت گرفت.
وی گفت: در دیدار شب گذشته، اعضای کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس و وزیر خارجه 
نقطــه نظرات خود و مواضعشــان را درباره مســائل 
مربوطــه مطرح کردند و به نظر می رســد با توجه به 
اینکه همه مســئولان و دستگاه ها در مقابل دشمن 
مشترکی قرار داریم، حتما باید با همدلی و همزبانی 
بتوانیم در مقابل دشــمن، سیاست های خودمان را 
پیــش ببریم. بروجردی به خانــه ملت گفت: در این 
دیدار، ظریف وزیر امور خارجه نیز قبول داشــتند که 
اتفاق اخیر از سوی یک فرد صورت گرفته و سیاست 
اعضای کمیســیون امنیت ملی نیست و وی در این 
دیدار بر استمرار همکاری های فی مابین تأکید کرد.

حفظ اسرار نظام از واجبات است
همچنین امروز معــاون پارلمانی وزارت امور خارجه 
در حاشیه جلســه علنی مجلس در جمع خبرنگاران 
حاضر شــد و اظهاراتی را در رابطه با مطالب منتشر 

شده توسط کریمی قدوسی مطرح کرد.
حسن قشقاوی در پاسخ به نخستین سوال خبرنگاران 
در رابطه بــا موضع گیری وزارت امور خارجه در قبال 
ایــن موضوع، گفــت: در متنی که از ســوی ظریف 
بیان شده و دیروز منتشــر شده،  نشان داده شده که 
مطلبی که از اول با حاشــیه های ژورنالیستی منتشر 
شــده با واقعیت مغایر است و متن دیروز نیز گزینشی 
بوده است. ولی ثابت شــد که این متن،  متنی نبوده 

که روزهای اول منتشر شده است.
قشقاوی متذکر شد: اینکه گفته می شود ما با مردم 
مطلب محرمانه ای نداریم درست و حرف مقام معظم 
رهبری است. ولی این 50 درصد مطلب است. وقتی 
مطلبی را طرح می کنیم که طبقه بندی شــده است 
طرف خارجی نیز متوجه می شــود. بــه همین دلیل 
و به عنوان مثال در ســالن سازمان ملل در نیویورک 
زده می شــود که این سالن امن نیست. وقتی اینطور 
اســت نیازی به تحلیل نیســت. او ادامه داد: حفظ 
اسرار نظام از واجبات است. نمایندگان به ما می گویند 
اخبار روزنامه ای نگویید. ما از وزرا می خواهیم مطالب 
غیررسانه ای بگویند. ولی اگر مطالب غیررسانه ای،  
رسانه ای شود چه ارزشــی دارد و ما چرا باید مطالب 

غیررسانه ای را بگوییم.

خبرآنلایننوشت:پیشنهادمیدهم.../نمایندگان:راینمیدهیم
این روزها بررسی لایحه برنامه ششم توسعه در مجلس، با حرکتی کند پیش می رود، اتفاقی که شاید بتوان ریشه اصلی آن را در خیل عظیم 

پیشنهادهای غیرقابل تصویب نمایندگان درباره هر بند این لایحه جستجو کرد.

رویداد24نوشت:رسواییمنتشرکنندهسخنانمحرمانهظریف
بالاخره بخشی از متن سخنرانی محرمانه ظریف منتشر شد و رسوایی کریمی قدوسی علنی گشت. حتی همین متنی که به گفته تعدادی 

از نمایندگان، گزینشی و بدون رعایت تقدم و تاخر جملات منتشر شده است نیز به اندازه کافی می تواند نهایت بی آبرویی کریمی قدوسی را 
اثبات کند.

افکارنیوزنوشت:سرنوشتاصلاحطلباندردستپدرخواندههایکارگزارانی
جریان اصلاح طلبی این روزها حال و احوال خوبی نداردف گویا زلزله ای در این جناح سیاسی رخ داده که هر روز شاهد اخبار عیان شدن 

اختلافات اعضای گروهها و احزاب مختلف این جریان شنیده می شود.

راهدانانوشت:تناقضگفتاریورفتاریدولتدرماجرایاجرایحقوقشهروندی
بررسی متن مواد حقوق شهروندی فارغ از اینکه نیت دولت در انتشار و رونمایی از آن چه بوده، به نتایجی منجر می شود که دقیقاً دولت 

محترم یازدهم عکس آن را پیش برده است.

عکس روزسایت نگار

 کارگروه 
دریاچه ارومیه

خبرنامه
1395 مــاه  دی   6 دوشــنبه 

در قوه قضاییه حقوق نجومی نداریم
هیچ گاه هلهله دشمنان در سال 88 را فراموش نخواهیم کرد

آیت الله آملی لاریجانی در جلسه مسئولان عالی قضایی با گرامیداشت یوم الله 
گاهانه توصیف کرد و گفت: اگر این حماسه  9 دی، آن را حماسه ای مردمی و آ
گاهانه با حضور خودجوش مردم بصیر نبود،  کشــور و نظام زیان های بسیار  آ
بیشــتری را متحمل می شــد. آملی لاریجانی تاکید کرد: ادعای ما علیه فتنه 
گران این است که با فتنه 88 خسارات عظیمی را به کشور وارد کردند، فرصت 
های زیادی را از بین بردند و بالاتر و بدتر از همه اینکه با نشان دادن چراغ سبز 
به دشــمنان موجب تشدید فشــارها و تحریم ها شدند و دشمن را به دخالت در 
امور داخلی کشور و چشم طمع دوختن به آن تشویق و ترغیب کردند. رئیس قوه 
قضاییه با بیان اینکه هیچ گاه هلهله دشمنان در سال 88 را فراموش نخواهیم 
کرد، افزود: خوشبختانه مردم بصیر ما از برخی مسئولان نیز سبقت گرفتند و 
گاهانه خود در روز 9 دی، بســاط فتنه را بر چیدند. آملی لاریجانی با  با حضور آ
بیان اینکه برخی ایراد می گیرند که چرا همچنان به موضوع فتنه می پردازیم، 
اظهار کرد: پرونده فتنه هنوز هم گشــوده است و باید مورد رسیدگی قرار گیرد. 
البته باید بدانیم فتنه های بیشــتر و پیچیده تری از ســوی دشمن طراحی می 
شــود که اگر فتنه گذشــته را مورد واکاوی،  تحلیل و بررسی دقیق قرار ندهیم 

نمی توانیم با فتنه های آینده مقابله کنیم.
رئیس قوه قضاییه خاطر نشــان کرد: باید مشــخص شــود که چرا  برخی می 
خواســتند با زور و خــارج از چارچوب های قانون، قــدرت را غصب کنند. آنها 
با ادعای صیانت از آرای مردم و دموکراســی، تلاش داشــتند که رای مردم را 
پایمال و از بالای ســر قانون اساســی عبور کنند. وجه فتنه گرانه آنان این بود 
که منویات خودکامانه خود را به عنوان صیانت از رای و نظر مردم جا می زدند.
آملــی لاریجانــی با بیان اینکه فتنه 88 با اعتمــاد دو طرفه مردم و نظام خنثی 
شد، تصریح کرد: امروز دشمنان با تجربه ای که در فتنه 88 کسب کرده اند به 
دنبال وارد آوردن خدشه به اعتماد عمومی هستند که این امر بصیرت بیشتری 

را از سوی مردم و مسئولان می طلبد.

برخینمایندگانسرانفتنهگفتندقبولداریم
کهتقلبیدرکارنبودهاست

رئیس قوه قضاییه با یادآوری نکاتی از دوران مسئولیت خود در شورای نگهبان 
طــی حوادث پس از انتخابات ریاســت جمهوری در ســال 88 اظهار کرد: آن 
زمــان بنده در شــورای نگهبان حضور داشــتم. به همین افــرادی که مدعی 
تقلب بودند گفتیم 10 تا 15 درصد صندوق ها را به صورت تصادفی بازشماری 
خواهیم کرد، اگر آن چه شــما مدعی آن هســتید پدید آمد، همه صندوق ها را 

باز شماری می کنیم.
آملی لاریجانی همچنین با اشــاره به جلسه نمایندگان کاندیداهای انتخابات 
ریاست جمهوری سال 88  با رهبر معظم انقلاب تصریح کرد: بنده در آن جلسه 
به عنوان نماینده شــورای نگهبان حضور داشتم. برخی نمایندگان سران فتنه 
به صراحت گفتند قبول داریم که تقلبی در کار نبوده، اما در مورد برخی ســاز و 
کارها بحث داریم. حال ببینید که این افراد با چه شعاری کار را به فتنه کشاندند 

و بعد گفتند تقلبی در کار نبوده است.
رییس قوه قضاییه با تاکید بر لزوم واکاوی و تحلیل فتنه 88 از ســوی مورخین 

و سیاسیون اظهار کرد: یکی از مهمترین شاخص ها در بصیرت افزایی مردم، 
رهنمودها و رهبری های حکیمانه مقام معظم رهبری بود که مسیر را با تیزبینی، 
فکر بلند و دور اندیشی خود برای مردم روشن کردند. امیدواریم که این بصیرت 

روز به روز در میان مردم و مسئولان افزایش یابد.

رسیدگیبهاتهاماتمالیقوهمجریه،
مربوطبهقوهقضاییهاست

آملی لاریجانی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به رسیدگی دستگاه 
قضایی به پرونده حقوق های نجومی تصریح کرد: امروز توقع و انتظار مردم از 
دستگاه قضایی، رسیدگی قاطع و سریع به این پرونده است و ما هم اعلام می 
کنیم که به دور از هر گونه شــعار، هیاهو و جانبداری همانند سایر پرونده ها به 

آن رسیدگی خواهیم کرد.
رئیس قوه قضاییه با اشــاره به شــبهه ای که از سوی برخی پیرامون صلاحیت 
دســتگاه قضایی برای رسیدگی به مســایل مالی قوه مجریه مطرح شده است 
گفت: بررســی عملکرد مالی قوه مجریه به معنای تفریغ بودجه، قطعاً کار قوه 
قضاییه نیست اما نباید خلط مبحث کرد زیرا رسیدگی به اتهامات مالی و گزارش 

ها در این زمینه، وظیفه قوه قضاییه در مراجع مختلف آن است.
آملی لاریجانی افزود: فعلا عده ای به عنوان متهم در این پرونده حضور دارند 
البته ممکن اســت برخی هم مجرم نباشند چون طبق مصوباتی این حقوق و 

مزایا را دریافت کرده اند اما به هر حال اگر مبالغ اضافی را باز نگردانند عملشان 
مصداق تصرف در اموال عمومی اســت و از ســوی دیگر بعضــی از این موارد 

مصداق اکل مال به باطل است که یک عنوان شرعی است.
رئیس قوه قضاییه با اشــاره به اینکه برخی در رســانه ها مطرح کرده اند که این 
حقوق ها در همه قوا از جمله قوه قضاییه نیز پرداخت می شــده اســت، تاکید 
کرد: به صراحت اعلام می کنم که این ادعا خلاف واقع است و ما چنین حقوق 
هایی نداریم. البته اینکه یک قاضی با 40 سال سابقه حقوق و مزایایش از سایر 
قضات یا کارکنان دستگاه قضایی بیشتر باشد امری طبیعی است زیرا ما در مورد 
کارکنان دولت نیز نگفتیم آن مهندسی که در دمای 50 درجه روی سکوی نفتی 
مشغول کار اســت یا آن مدیر متخصص و پزشک جراح، نباید حقوق بالاتری 
داشته باشد بلکه بحث ما بر سر پرداختی های غیر متعارف به افرادی است که 
نه تنها تخصص چندانی ندارند بلکه با صرف زمان کم، حقوق و مزایای نجومی 
دریافت می کنند. به عنوان مثال بر حسب گزارش های موجود، افرادی هستند 
که در ازای سفری که هرگز نرفته اند یا جلسه ای که اصلا در آن حضور نداشته 

اند، وجوه غیر متعارف گرفته اند.
رئیس قــوه قضاییه در پایان با بیان اینکه ما هم به هیچ عنوان تمایلی به اطاله 
رسیدگی نداریم ابراز امیدواری کرد که این پرونده روند قانونی خود را با سرعت 
متعارف در دادســتانی و ســایر مراجع قضایی طی کند تا انتظارات به حق مردم 

در این زمینه برآورده شود.


